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CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI 

                       CĂLĂRAŞI 

 

 
PROCES – VERBAL 

 

 

 Încheiat astăzi 29.03.2023, în şedinţa ordinară a Consiliului Local Călăraşi, la care 

participă un număr de 21 consilieri locali (dna Filimon, dl Dragu, dl Dinu, dl Aldea, dna 

Georgescu, dna Enache, dl Dincă, dl Mirescu, dl Coman, dl Buzoianu, dna Raiu, dl Ivanciu, dl 

Niţă, dl Călin, dl Muşat, dna Croitoru, dl Sbârcea, dl Stoian, dna Luca, dl Chiriţă şi dl Sârzea) din 

totalul de 21 în funcţie. 

În sala de şedinţe sunt prezenţi 20 consilieri locali iar pe grupul de WhatsApp transmite 

votul 1 consilieri locali (dl Sârzea). 

La şedinţă participă Primarul municipiului Călăraşi – dl Marius Grigore Dulce, directori 

din cadrul Primăriei municipiului Călăraşi şi reprezentanţi ai presei locale. 

           Şedinţa este deschisă prin intonarea imnului de stat al României. 

Dl Secretar general deschide lucrările şedinţei ordinare convocată de către Primarul 

municipiului Călăraşi prin Dispoziţia nr. 695/23.03.2023, supune la vot procesele verbale ale 

şedinţelor din datele de 28.02.2023, 02.03.2023, 13.03.2023 şi 24.03.2023, care sunt aprobate cu 

unanimitate de voturi şi informează consilierii locali că la punctul Diverse este prezentat Raportul 

Primarului municipiului Călăraşi pe anul 2022, care a fost trimis pe adresele de email ale 

consilierilor locali. 

Se păstrează un moment de reculegere pentru domnii Zicu Socrate şi Gioga George. 

 

Dl Buzoianu supune la vot ordinea de zi, care este aprobată cu unanimitate de  voturi. 

 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei şi a statului de funcţii ale Direcţiei de 

Asistenţă Socială Călăraşi. 

2. Proiect de hotărâre privind actualizarea chiriei locuinţelor A.N.L. situate în municipiul 

Călăraşi, judeţul Călăraşi. 

3. Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului Local nr. 

115/02.08.2017 privind stabilirea tarifului la biletele de călătorie și a abonamentului 

lunar pentru transportul public local de călători în municipiul Călărași, stabilirea prețului 

legitimațiilor și a gratuităților pentru pensionari și categorii de persoane pentru care se 

asigură protecția socială în conformitate cu prevederile legale. 

4. Proiect de hotărâre privind modificarea tarifelor aferente serviciului de salubrizare prestat 

în baza Contractului de delegare a gestiunii unei părţi a serviciului public de salubrizare a 

municipiului Călăraşi nr. 50742/23.12.2020 pentru activităţile curăţenie căi publice – 

măturatul, spălatul, stropirea şi întreţinerea căilor publice şi deszăpezire – curăţarea şi 

transportul zăpezii de pe căile publice şi menţinerea în funcţiune a acestora pe timp de 

polei şi îngheţ. 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea predării de către Municipiul Călăraşi şi a primirii 

spre administrare de către S.C. ECOAQUA S.A. a bunurilor rezultate din investiţiile 

efectuate din bugetul local Călăraşi, în cadrul contractului de delegare a gestiunii 

serviciilor de apă şi canalizare nr. 2476/29.10.2007 pentru Lucrări de reabilitare şi 

extindere reţea alimentare cu apă Municipiul Călăraşi cu o lungime de reţea de 7353 ml, 

cu o valoare de 2.890.875,60 lei cu T.V.A. şi Lucrări de reabilitare şi extindere reţea de 

canalizare menajeră şi pluvială în municipiul Călăraşi cu o lungime de reţea de 9.135,48 

ml, cu o valoare cu T.V.A. de 5.924.476,95 lei. 

6. Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei 2 din H.C.L. nr. 96/30.06.2021 privind 

aprobarea repartizării și atribuirii în folosința gratuită a unui număr de loturi din 

municipiul Călărași cu destinația de construire locuințe proprietate personală, conform 

prevederilor Legii nr. 15/2003. 
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7. Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei 1 din H.C.L. nr. 74/24.02.2022 privind 

aprobarea repartizării și atribuirii în folosința gratuită a unui număr de loturi din 

municipiul Călărași cu destinația de construire locuințe proprietate personală, conform 

prevederilor Legii nr. 15/2003. 

8. Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul privat al municipiului Călăraşi în 

domeniul public al municipiului Călăraşi, a imobilului situat în municipiul Călăraşi, 

strada Dobrogei, nr. 2, judeţul Călăraşi (Stadion Navrom), cu nr. cadastral 21538 şi carte 

funciară 21538. 

9. Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul public al municipiului Călăraşi şi 

administrarea Consiliului Local al municipiului Călăraşi în domeniul public al judeţului 

Călăraşi şi în administrarea Consiliului Judeţean Călăraşi a imobilului situat în 

municipiul Călăraşi, strada Dobrogei, nr. 2, judeţul Călăraşi (Stadion Navrom), cu nr. 

cadastral 21538 şi carte funciară 21538.  

10. Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul privat al municipiului Călăraşi în 

domeniul public al municipiului Călăraşi a unor imobile – terenuri situate în municipiul 

Călăraşi. 

11. Proiect de hotărâre pentru revocarea Hotărârii Consiliului Local nr. 15/27.01.2022 

privind atestarea apartenenţei la domeniul privat al municipiului Călăraşi a unui imobil – 

teren situat în municipiul Călăraşi. 

12. Proiect de hotărâre privind revocarea Hotărârii Consiliului Local nr. 287/29.11.2022 

privind darea în administrare către Serviciul Public Centrale Termice și Administrare 

Fond Locativ Călărași, a unor imobile aflate în domeniul public al municipiului Călărași, 

județul Călărași. 

13. Proiect de hotărâre privind darea în administrare a unui teren proprietatea publică a 

municipiului Călăraşi din administrarea Consiliului Local al municipiului Călăraşi în 

administrarea Consiliului Judeţean Călăraşi.  

14. Proiect de hotărâre privind iniţierea procedurilor pentru vânzarea unui imobil – teren 

proprietatea privată a municipiului Călăraşi, situat în strada Preot Pârlea Alexandru, nr. 

11, în suprafaţă de 400 mp, carte funciară nr. 23421, în favoarea domnului Stroe Virgil. 

15. Proiect de hotărâre privind vânzarea unui imobil – teren proprietatea privată a 

municipiului Călăraşi, situat în strada Preot Ionescu Alexandru, nr. 11, în suprafaţă de 

400 mp, carte funciară nr. 23431, în favoarea domnului Vodă Denis Adin. 

16. Proiect de hotărâre privind vânzarea unui imobil – teren proprietatea privată a 

municipiului Călăraşi, situat în strada Preot Ionescu Alexandru, nr. 13, în suprafaţă de 

400 mp, carte funciară nr. 23432, în favoarea doamnei Raiu Anişoara Iuliana. 

17. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului propriu de venituri şi cheltuieli al 

municipiului Călăraşi pe anul 2023. 

18. Proiect de hotărâre privind acordarea unui sprijin financiar Parohiei Sfântul Mucenic 

Dasie. 

19. Proiect de hotărâre privind acordarea unui sprijin financiar Parohiei Sfântul Ierarh 

Nicolae - Măgureni. 

20. Proiect de hotărâre privind acordarea unui sprijin financiar Parohiei Sfânţii Apostoli 

Petru şi Pavel. 

21. Proiect de hotărâre privind acordarea unui sprijin financiar Parohiei Sfântul Nifon. 

22. Proiect de hotărâre privind acordarea unui sprijin financiar Parohiei Sfântul Nicolae 

Catedrală. 

23. Proiect de hotărâre privind acordarea unui sprijin financiar Parohiei Sfinţii Împăraţi 

Constantin şi Elena - Volna. 

24. Proiect de hotărâre privind acordarea unui sprijin financiar Parohiei Sfântul Ioan 

Botezătorul. 

25. Proiect de hotărâre privind acordarea unui sprijin financiar Parohiei Naşterea Sfântului 

Ioan Botezătorul. 

26. Proiect de hotărâre privind indexarea, la nivelul municipiului Călăraşi, a impozitelor şi 

taxelor locale, precum şi a limitelor minime şi maxime ale amenzilor aplicate de organul 
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fiscal, în cazul persoanelor fizice şi juridice, pentru anul fiscal 2024, cu rata inflaţiei de 

13,8%. 

27. Proiect de hotărâre privind darea în administrare a unui teren proprietatea publică a 

municipiului Călăraşi din administrarea Consiliului Local al municipiului Călăraşi în 

administrarea Consiliului Judeţean Călăraşi – Plaja Tineretului.  

28. Proiect de hotărâre privind aprobarea dezlipirii în trei loturi a imobilului teren având 

numărul cadastral 32641, cu suprafața de 1251 mp, situat în strada Aleea Dumbrava 

Minunată, nr. 101B, municipiul Călărași.   

29. Diverse. 

 

 

INTERPELĂRI: 

 

Dl Ion Bălan – Clubul Sportiv Şcolar Călăraşi:…..,,bună ziua, numele meu este Ion Bălan, 

profesor la Clubul Sportiv Şcolar Călăraşi şi de 10 luni sunt şi noul secretar general al Federaţiei 

Române de baseball şi softball, sunt aici în vizită la dumneavoastră astăzi împreună cu colegul 

meu Marius Tătaru de la Clubul Sportiv Şcolar Călăraşi, după cum probabil ştiţi, eu mă ocup de 

tot ceea ce înseamnă baseball în Călăraşi, aţi auzit probabil în ultimul timp de rezultatele de la 

baseball care, nu că vreau să mă laud, au fost şi sunt din ce în ce mai bune şi astăzi vin la 

dumneavoastră cu o doleanţă pe care vreau să v-o fac cunoscută şi dacă se poate să puneţi şi 

dumneavoastră umărul la această performanţă pe care echipa de seniori a clubului LIDERS 

Călăraşi a obţinut-o în anul 2022. Clubul LIDERS Călăraşi este un club sportiv privat care a fost 

înfiinţat în anul 2007 dar pentru prima data în ultimii 15 ani de când a fost înfiinţat am reuşit 

performanţa de a fi pe primul loc, campioni naţionali la categoria seniori, la acest club nu 

percepem nici o taxă, nu avem grupe de copii, nu dăm prime, băieţii noştri fac foarte multă muncă 

de voluntariat, inclusiv zona de antrenament unde ne ocupăm majoritatea timpului, o amenajăm 

doar noi, avem câţiva prieteni care ne şi ajută cu unele sponsorizări dar acestea nu ne ajung. 

Echipa LIDERS Călăraşi, fiind campioană naţională, s-a calificat pentru prima dată la o competiţie 

intercluburi europeană, un fel de CHAMPIONS LEAGUE, ca să ţinem o paralelă cu celelalte 

sporturi, cu fotbal şi cu handbal, suntem în grupă cu 7 echipe din Europa şi dacă-mi permiteţi, ca 

să vă faceţi o idee, vă voi descrie aceste echipe, sunt din Bulgaria, Croaţia, Lituania, Finlanda, 

Slovacia, Ungaria şi LIDERS Călăraşi. În perioada 19-25 iunie anul curent, echipa noastră va fi 

prezentă în Budapesta unde vom participa la acest campionat european şi vreau să vă rog să ne 

sprijiniţi, nu ştiu cum, în primul rând vrem să obţinem aprobarea dumneavoastră de a ne susţine în 

acest proiect, avem nevoie de o sumă de bani nu foarte mare, doar pentru acest turneu, nu vreau să 

vă cer foarte mult pentru că celelalte competiţii din campionatul naţional, sunt încă 4 turnee, sunt 

câteva zeci de mii de lei, noi prin forţe proprii ne vom ocupa să facem rost de aceşti bani. Avem 

nevoie de la Primăria municipiului Călăraşi, cu aprobarea dumneavoastră de o sumă de 75 000 lei 

– 50 000 lei reprezentând cheltuielile cazare, drum şi masă a echipei formată din 20 de 

componenţi, 16 plus stafful echipei şi 25 000 lei pentru echipamente şi materiale sportive, noi am 

făcut deja un efort financiar de 20 000 lei, am comandat câteva echipamente şi materiale sportive, 

ne-am plătit înscrierea la această competiţie – 500 de euro, deci şi noi suntem parte a acestui 

proiect. Eu vă mulţumesc că m - aţi ascultat şi vă rog frumos, dacă se poate, să ne acordaţi 

sprijinul dumneavoastră…” 

Dna Filimon:…..,,eu am o întrebare, câte echipe de baseball sunt în România la acest 

moment?…” 

Dl Ion Bălan – Clubul Sportiv Şcolar Călăraşi:…..,,în momentul acesta sunt 26 de cluburi 
afiliate la Federaţia Română de baseball dar nu fiecare club are echipă la fiecare categorie de 

vârstă…” 

Dna Filimon:…..,,şi seniorii sunt din Călăraşi?…” 

Dl Ion Bălan – Clubul Sportiv Şcolar Călăraşi:…..,,toţi sunt din Călăraşi, nu avem 

transferuri, am încercat, recunosc, un transfer din Ucraina dar acel băiat a primit ordin de 

încorporare şi din păcate nu poate veni. Vreau să vă mai spun ceva şi gata, nu vă mai reţin, aceşti 

băieţi au obţinut locul I la Cluj, în toamnă, plecând la 10 seara, neavând suficienţi bani de masă, 

casă, am mers toată noaptea, am ajuns dimineaţa la ora 7, la ora 15 am avut meci şi am câştigat, a 
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doua zi am câştigat toate meciurile, a treia zi am câştigat toate meciurile aşa obosiţi cum suntem, 

vă mulţumesc…” 

Dl Tătaru – Clubul Sportiv Şcolar Călăraşi:…..,,sunt în faţa dumneavoastră şi în calitate de 

vicepreşedinte al Federaţiei Române de baseball, au fost alegeri în urmă cu 1 an şi ceva şi cei din 

ţară, poate recunoscând valoarea noastră, au făcut această alegere, eu vicepreşedinte, domnul 

profesor Bălan secretar general al federaţiei, este o recunoaştere a performanţelor obţinute de 

Călăraşi. De mai bine de 25 de ani Călăraşul are cele mai bune performanţe la acest sport, poate 

nu este un sport prea răspândit în ţară dar acolo unde vom merge la această competiţie ne vom 

întâlni cu ţări care au zeci de echipe cu mii de sportivi legitimaţi şi eu sunt convins că ne vom bate 

de la egal la egal cu ei, ne dorim şi am început să facem demersuri să extindem în ţară acest 

minunat sport. Revin la ceea ce ne interesează pe noi, nu am făcut apel până acum atât de insistent  

la finanţare dar cred că acest moment este un moment care ne reprezintă cu cinste în Europe şi eu 

spun că am putea să facem un mic efort ca să fim reprezentaţi ca şi comunitate la nivel european. 

Aşa cum a spus şi domnul profesor, jumătate din echipa LEADERS este constituită din juniori de 

la Clubul Sportiv Şcolar, de fapt toţi provin de acolo, sunt copii dintr-o generaţie extraordinară, 

foşti componenţi ai loturilor naţionale şi în acest moment suntem în topul rezultatelor obţinute de 

Călăraşi de-a lungul timpului, din păcate vreau să vă spun că nu avem un teren de pregătire iar 

acest rezultat de campioni la seniori şi alte medalii de aur şi argint la juniori le-am obţinut 

antrenându-ne, nu ştiu cum să vă spun, pe nişte terenuri total improvizate, ca şi cum am juca fotbal 

de masă şi mergem pe teren şi câştigăm campionatul naţional. cam aşa suntem în acest moment, 

aceşti copii au dat dovadă de o abnegaţie extraordinară şi cred că ne fac cinste în acest moment. 

Vă mulţumim că ne-aţi ascultat şi dacă vom găsi înţelegere eu vă pot da şi cadrul legal care ne-ar 

oferi posibilitatea unei finanţări, Legea 69 spune foarte clar …” 

Dl Ivanciu:…..,,nu este nevoie pentru că mai ştim şi noi…eu o să fiu foarte scurt, îmi pare 

rău că nu este domnul Primar aici să-l întreb de ce nu mi-a băgat un proiect de hotărâre 

reprezentând coeficientul de pierderi, între timp, probabil şi insistenţei noastre, am văzut în mediul 

online că subiectul s-a rezolvat şi că ECOAQUA a eliminat coeficientul de repartiţie care era în 

baza unei hotărâri de consiliu local, cum l-o fi eliminat rămâne să vedem pentru că a dispărut şi 

modul de calcul al acestuia, de aceea se impune formularea unor clarificări, această hârtie o să o 

depun la domnul secretar şi prin domnul Primar, care este reprezentantul municipiului în Consiliul 

de administraţie al ECOAQUA, va trebui să primim nişte răspunsuri: care este baza legală a 

eliminării coeficientului de repartiţie, dacă s-a eliminat acest coeficient şi bine ar fi să fie aşa şi să 

fie corect, sumele încasate până acum de ECOAQUA dacă se dau cetăţenilor înapoi, aceasta este o 

întrebare şi cum se vor factura asociaţiile de proprietari dacă acest coeficient dispare, ca să nu vă 

plictisesc prea mult fiind nişte chestii tehnice, o să-mi permit să depun această hârtie domnului 

secretar că poate aşa în scris nu o să uite să ne şi răspundă. A doua problemă, este legată de 

profesorul Bălan care este, într-adevăr, un profesionist deosebit şi a obţinut nişte rezultate 

deosebite, avem 2 evenimente, unul este ci copiii aceştia de la baseball care reprezintă România 

dar şi Călăraşul şi ar trebui să fim atenţi la modul în care trebuie ajutaţi, al doilea eveniment este la 

liceul Bănulescu, tot în perioada următoare, tot un concurs la nivel naţional care ne reprezintă, în 

care vor veni elevi, profesori şi aşa mai departe, oameni din alte părţi şi vor sta la internatul de 

acolo, vor mânca la cantina de acolo şi bineînţeles se vor plimba şi prin oraş, drept pentru care 

concluzia este în felul următor, grupul nostru susţine alocarea celor 75 000 lei şi de asemenea 

susţine de urgenţă alocarea unei sume pe care liceul Bănulescu a solicitat-o cu deviz în spate în aşa 

fel încât nu numai alocarea banilor ci şi implicarea directă a Primăriei, Direcţia tehnică este aici 

prezentă? este, implicarea pentru rezolvarea problemelor care trenează acolo, o să vină televiziuni 

străine de oraşul nostru la acest eveniment şi ar fi bine să ne implicăm, îmi pare rău că nu este 

domnul Primar dar probabil că o să-l găsesc mâine, poimâine şi o să discut problema aceasta care 

este un lait motiv la toate şedinţele, la unele licee se poate, la altele nu, probabil după cum este 

coloratura, acestea sunt problemele pe care vreau să le ridic şi dacă vă gândiţi cumva că nu aveţi 

de unde să luaţi bani, vă spun eu de unde, pentru amândouă evenimentele se pot lua de la capitolul 

84 din care văd că tot dăm ajutoare peste ajutoare la biserici, cred că sunt mai importanţi copiii 

aceştia care reprezintă ţara şi oraşul, cred că liceul acela ar trebui să arate altfel şi aş vrea Direcţia 

tehnică ca mâine sau luni să mergem împreună dar şi filmăm ca să vedeţi şi voi cum arată liceul în 
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anul 2023, un liceu care în 14 zile primeşte oameni din toată ţara, dacă vouă vi se pare corect să nu 

alocaţi bani acolo şi să alocaţi la biserici şi la alte chestii, înseamnă că asta ne dorim …” 

Dl Mirescu:…..,,să filmaţi şi la biserici, să se vadă că arată mai bine ca la licee…” 

Dl Călin:…..,,am aflat că există o intenţie a Primăriei de a demola sau a scoate din uz o 

parcare aflată pe strada Avocat Vitalie Zvincu, la ANL – urile de pe mal, există în plan aşa 

ceva?…” 

Dl Ivanciu:…..,,păi dacă ai aflat probabil că există…” 

Dl Călin:…..,,oamenii de acolo reclamă asta…” 

Dl Ivanciu:…..,,păi hai să ne spună unul din viceprimari sau direcţia tehnică…” 

Dl Gârbaş:…..,,eu pot să vorbesc, dacă-mi daţi voie, suntem prezenţi mai mulţi vecini de la 

ANL-urile de pe Cornişei, într-adevăr nu există o parcare să spunem legală acolo dar pentru că nu 

ni se permite parcarea în faţă pe strada Cornişei nu avem unde să parcăm, am făcut solicitare către 

Primărie acum câţiva ani de zile şi au venit cu o soluţie, să se facă o mică parcare în jurul 

tomberoanelor, a gunoaielor dar nu există undeva scris că acolo este o parcare, acum pentru că se 

implementează parcul european ne va goni şi de acolo, va distruge şi acea parcare iar noi nu mai 

avem unde să parcăm, sunt câteva parcări în spatele blocurilor dar acolo sunt foarte mulţi oameni 

care locuiesc de peste 20 de ani acolo iar noi nu putem să ne punem maşinile acolo pentru că mie 

deja mi-au zgâriat-o odată, m-au ameninţat deşi dânşii nu au parcare plătită, sunt unele parcări 

alocate, altele nu, am solicitat de la Primărie locurile libere, am parcat acolo şi am fost ameninţat 

să nu mai parchez. Avem oprirea interzisă, avem posibilitatea să parcăm maşina în curte, este 

adevărat dar acum câţiva ani de zile când noi aveam parcare pe stradă am luat spaţiul acela în 

chirie să ne facem asigurare pentru casele noastre pentru că ne-au spart casele şi ne-au furat de pe 

culme, grătarul din curte, bicicleta şi câte şi mai câte şi ne-am făcut o curte din gard, cu ce am 

putut noi să facem cu toţi la fel ca să avem o siguranţă, în al doilea rând am luat acel spaţiu ca să 

ne putem relaxa, să bem o cafea, să citim o carte că de aia muncim toată ziua, în al treilea rând, ni 

s-a spus de către cineva din Primărie, nu vreau să dau nume, că ni s-au dat acele căsuţe pentru a ne 

sprijini să plecăm mai departe, în 3, 4, 5 ani să băgăm nişte bani în buzunar, să muncim şi să 

plecăm mai departe, perfect adevărat, asta am vrut să fac dar timp de 3, 4, 5 ani cât am stat acolo a 

trebuit să bag bani în căsuţa asta că nu aveam acoperiş cum trebuie, că nu aveam uşă, că nu aveam 

geam, când am vrut să plec am venit cu facturile în mână, am spus că vreau să plec, nu mi-a dat 

nimeni banii înapoi, am găsit om care să vină în locul meu să stea, nu mi-a dat nimeni banii înapoi 

şi atunci am fost condamnat să cumpăr căsuţa asta, să dau un avans, să fac nişte credite ca să o iau 

iar acum nu am unde să parchez, am scos maşina din parcare să o duc undeva pentru că am mai 

multe maşini eu, imediat poliţia locală a venit şi m-a amendat, dar imediat, nici nu a durat 3 zile de 

când solicitasem locurile de parcare libere, au venit şi m-au amendat, vreau să ies dimineaţa din 

parcare şi nu pot pentru că nu-mi dă nimeni voie, este foarte circulată strada şi nu pot să ies din 

parcare   …” 

Dl Savu – administrator public al municipiului Călăraşi:…..,,îmi cer scuze că intervin, 

discuţiile au fost purtate cu dl Gârbaş, a venit în repetate rânduri la noi, parcarea de care spune 

dânsul nu a figurat niciodată ca parcare, a fost o soluţie de compromis la vremea respectivă  …” 

Dna Luca:…..,,o soluţie, nu trebuie să găsim o soluţie?  …” 

Dl Savu – administrator public al municipiului Călăraşi:…..,,locurile libere din 

proximitatea blocurilor D, mai exact D15 cred că eu vi le-am furnizat, problemele pe care le 

ridicaţi, că sunteţi ameninţat, sunt probleme de altă natură, de poliţie rutieră sau ordine publică, nu 

poate rezolva consiliul local dacă sunteţi ameninţat, cât despre curţile dumneavoastră, nu cred că 

vi s-a interzis din partea UAT-ului să îngrădiţi sau să vă protejaţi dar atâta timp cât să vă permiteţi 

şi un loc de parcare în acel spaţiu, repet, căutăm soluţii în proximitatea dumneavoastră, nu este 

prima oară când avem această discuţie   …” 

Dl Chiriţă:…..,,am o întrebare, influenţează cumva derularea proiectului acea parcare? 

interferează cu zona în care trebuie pus asfalt, pavaj?  …” 

Dl Savu – administrator public al municipiului Călăraşi:…..,,da, proiectul despre care 

vorbim este un proiect pe regenerare urbană în care fiecare metru pătrat de spaţiu verde este 

indicator de proiect, nu se mai poate modifica pentru că în cartea funciară care a fost dată către 

proiect este spaţiu verde  …” 

Dl Chiriţă:…..,,este spaţiu verde sau este construit ceva?  …” 
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Dl Savu – administrator public al municipiului Călăraşi:…..,,nu, este spaţiu verde  …” 

Dl Călin:…..,,şi se poate amenaja în aşa fel încât să se poată parca maşini?…” 

Dl Savu – administrator public al municipiului Călăraşi:…..,,nu…” 

Dl Chiriţă:…..,,atunci trebuie să găsiţi altă soluţie pentru oamenii aceştia  …” 

Dl Savu – administrator public al municipiului Călăraşi:…..,,căutăm o soluţie tocmai de 

aceea i-am furnizat domnului Gârbaş locurile libere din proximitate unde poate să parcheze, îmi 

pare rău că vecinii i-au creat probleme…” 

Dna Rodica Neagu – director la Liceul Ştefan Bănulescu:…..,,sunt director la acest liceu de 

la începutul anului 2022 şi în faţa dumneavoastră nu mă aflu pentru prima dată, am preluat o 

şcoală cu foarte multe probleme, le-am adus la cunoştinţa dumneavoastră prin nenumărate adrese, 

prin imagini, prin acte doveditoare şi m-am ridicat tocmai pentru că l-am auzit pe domnul director 

tehnic comentând unele lucruri şi voiam să le şi punctez, penultima adresă privind acoperişul 

pentru că plouă în cantină, plouă în cămin, este un dezastru peste tot şi toată lumea cunoaşte 

situaţia de acolo, inclusiv domnul director cunoaşte situaţia, a fost depusă la dumneavoastră în 

12.01.2023, am revenit pe 22.03. cu altă adresă şi cu imagini, nu avenit nimeni, nu ne-a întrebat 

nimeni de nimic, domnule director tehnic, cu mare respect pentru dumneavoastră, dar oamenii 

aceia, că aţi spus că s-au alocat 2 miliarde, nu dumneavoastră ştiţi că au stat băile închise?, nu 

dumneavoastră ştiţi că atunci când am intrat în şcoala aceea nu am avut acces în spaţiile acelea 

pentru că picau tavanele? şi lucrările acelea au fost făcute de dumneavoastră, de Primărie iar 

oamenii aceia care au luat 1 miliard şi jumătate, astăzi acoperă găurile din tavan, domnule director 

tehnic iar eu am venit la dumneavoastră nu ştiu de câte ori şi fizic şi prin adrese, ce anume ar 

trebui să mai fac? am nevoie de 60 000 să-mi acopăr utilităţile pe luna trecută, am înţeles că nici 

luna aceasta nu mi se vor acorda  …” 

Dl Ivanciu:…..,,o să ţi se acorde, aşa cum se dau la toţi, aşa o să-ţi dea şi ţie…” 

Dna Rodica Neagu – director la Liceul Ştefan Bănulescu:…..,,am aviz de deconectare de la 

energia electrică, am nevoie de 7 000 lei să plătesc energia electrică, este concursul acela naţional 

între 11 – 13 aprilie, 60 de copii şi cadre didactice din toată ţara vor fi prezenţi în şcoala noastră, 

vor dormi şi vor mânca în acel corp de clădire, vor da examen la noi în şcoală, problemele şcolii 

nu sunt doar astea, problemele şcolii sunt nenumărate, vă rog să vă rupeţi din programul 

dumneavoastră, să-l luaţi pe domnul Primar, să veniţi acolo fizic, să le puneţi în agendă şi să le 

rezolvaţi în ordine pentru că ştiu că sunt multe, este instalaţie electrică cu patroni şi cu toate 

minunile de luăm foc şi alte, sunt foarte multe    …” 

Dl Ivanciu:…..,,domnule viceprimar, vă rog, cât mai rapid mergeţi cu direcţia tehnică şi cu 

cei care sunt în consiliul de administraţie să vedeţi, să filmaţi care este situaţia şi să nu mai 

pierdem timpul aici, deşi situaţia se ştie, ştim şi de ce nu se alocă bani dar hai să mai mergem 

odată…” 

Dna Luca:…..,,problema este că este foarte urgent, mai sunt 2 săptămâni până începe acel 

concurs naţional, vot fi televiziuni naţionale  …” 

Dl Chiriţă:…..,,şi o să ne facem de râs  …” 

Dna Luca:…..,,exact, o să ne facem de râs, nu ştiu pe cine ar bucura să vadă toată ţara în ce 

condiţii este învăţământul din municipiu, de aia zic că trebuie să facem un efort cumva să 

rezolvăm problema, să o ajutăm pe doamna director  …” 

Dl Ivanciu:…..,,nu numai de bani are ea nevoie, are nevoie de mai mult pentru că termenul 

este scurt şi din cauza voastră, a direcţiei tehnice, printre alţii, nu s-a făcut nimic acolo…” 

Dna Rodica Neagu – director la Liceul Ştefan Bănulescu:…..,,menţionez că sunt 100 de 

copii cazaţi în acel cămin, 100 de copii care dorm acolo, mănâncă acolo de lunea până vinerea …” 

Dna Luca:…..,,am înţeles că deschiderea acestui concurs va avea loc în cantină şi acolo 

plouă, am văzut imagini  …” 

Dna Rodica Neagu – director la Liceul Ştefan Bănulescu:…..,,cine doreşte să vadă, aceste 

adrese cu numere de înregistrare sunt depuse la Primărie, cu imagini …” 

Dl Chiriţă:…..,,cu centrala termică s-a rezolvat? a zis domnul Primar că dacă votăm repede 

bugetul se rezolvă cu centrala  …” 

Dna Rodica Neagu – director la Liceul Ştefan Bănulescu:…..,,centrala termică aceea care a 

picat, da, vreau să menţionez că am plimbat copiii din clasă în clasă o perioadă lungă de timp…” 

Dl Chiriţă:…..,,deci s-a rezolvat?  …” 
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Dna Rodica Neagu – director la Liceul Ştefan Bănulescu:…..,,da, aceea da…” 

Dl Aldea:…..,,dar s-au mai alocat bani acolo…” 

Dna Georgescu:…..,,de fiecare dată s-au alocat dar dacă s-au cheltuit în alte feluri, noi nu 

avem de unde să ştim…” 

Dl Ivanciu:…..,,dacă nu ai fost acolo nu vorbi…” 

Dna Georgescu:…..,,aţi fost dumneavoastră timp de 30 de ani, ce s-a întâmplat acolo de a 

ajuns în halul ăsta? nu avea cum să ajungă în halul acesta în 2 ani o şcoală, după cum ziceţi 

dumneavoastră …” 

Dl Ivanciu:…..,,eu îţi spun ce este la momentul acesta…” 

Dna Georgescu:…..,,am înţeles dar nu avea cum să ajungă în 2 ani aşa după 30 de ani în 

care aţi investit în ea …” 

Dl Ivanciu:…..,,şi ce vrei, să dăm bani la biserici şi să nu facem şcoală?…” 

Dna Georgescu:…..,,eu spun că din punct de vedere managerial este o problemă, nu ai cum 

să dai curs la un eveniment dacă nu ai bani în buget, avem atâtea licee aranjate, de ce suntem 

obligaţi să-i aducem acolo?…” 

Dl Aldea:…..,,unde sunt banii care s-au băgat până acum acolo?…” 

Dl Ivanciu:…..,,întreabă direcţia tehnică, cine a făcut licitaţiile şi cine a lucrat?…” 

Dna Rodica Neagu – director la Liceul Ştefan Bănulescu:…..,,în liceul agricol Sandu 

Aldea este alt concurs naţional, acolo unde există cantină şi cămin, acolo au fost repartizaţi, nu am 

cerut eu…” 

Dna Georgescu:…..,,cine a organizat nu a alocat şi buget pentru concurs?…” 

Dl Mirescu:…..,,adică să vină altcineva să ne repare nouă? suntem pe locul II la 

analfabetism în ţara asta, chiar aşa tragem pentru locul I? dăm bani la orice în afară de şcoli…” 

Dna Georgescu:…..,,problema este că cineva bagă sula în coaste să faci? ai timp în 2 

săptămâni să faci, ai firmă…” 

Dl Mirescu:…..,,s-au mai pus problemele acestea de nenumărate ori…” 

Dna Luca:…..,,de anul trecut tot ridic problemele fiind în consiliul de administraţie, 

problemele sunt personale la adresa doamnei director  …” 

Dna Georgescu:…..,,ce s-a întâmplat cu banii?…” 

Dl Ivanciu:…..,,a uitat să-i aloce…” 

Dna Luca:…..,,aduceţi-vă aminte că nu  s-au alocat bani, au fost cei de la termo care au 

lucrat acolo, eu ştiu ce au făcut  …” 

Dna Rodica Neagu – director la Liceul Ştefan Bănulescu:…..,,au reparat 2 băi care erau 

într-un dezastru total, asta s-a făcut de când am venit eu de 1 an de zile…” 

Dl Ivanciu:…..,,s-au aprobat bani nu s-au alocat, este diferenţă mare…” 

Dna Rodica Neagu – director la Liceul Ştefan Bănulescu:…..,,a fost o sumă alocată înainte 

să vin eu şi habar nu am ce au făcut acolo pentru acoperiş, a fost o cârpeală şi veniţi să vedeţi ce 

este acolo…” 

Dna Raiu:…..,,de când sunteţi dumneavoastră director ce sumă s-a alocat pentru liceul 

Bănulescu?…” 

Dna Rodica Neagu – director la Liceul Ştefan Bănulescu:…..,,nu s-a alocat pentru 

Bănulescu, a fost din contul Primăriei în contul Primăriei, Primăria s-a ocupat…” 

Dl Ivanciu:…..,,s-a făcut licitaţie de către Primărie, s-a adus firmă de Primărie şi lucrări ca 

de Primărie…” 

Dl Savu – administrator public al municipiului Călăraşi:…..,,împreună cu colegii mei de la 

tehnic şi invit şi consilierii ce fac parte din consiliul dumneavoastră de administraţie şi cu mine, 

vom ajunge la dumneavoastră şi vedem ce este de făcut, pe de altă parte, dacă am fi ştiut de 

concursul pe care îl veţi susţine în instituţia dumneavoastră de învăţământ, vă garantez că v-am fi 

ajutat cu tot ce am fi putut…” 

Dl Mirescu:…..,,dar trebuie neapărat un concurs pentru asta? elevii noştri nu sunt suficienţi 

de importanţi, elevii din Călăraşi?…” 

Dna Georgescu:…..,,dar dumneavoastră ce aţi făcut în plus? e foarte simplu, cum putem, 

cum putem, hai să zicem toţi, ce-am făcut fiecare dintre noi? e foarte uşor când ne trezim toţi de 

faţă să acuzăm…” 

Dl Mirescu:…..,,eu sunt executiv ca să fac eu ceva?…” 
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Dna Georgescu:…..,,nu dar nici nu trebuie să acuzăm oamenii aceştia că nu au făcut 

nimic…” 

Dl Mirescu:…..,,oamenii aceştia de la Bănulescu se roagă de când sunt eu consilier…” 

Dl Ivanciu:…..,,e foarte bine, Ionuţ, dacă facem vizita probabil că vom găsi şi soluţii, 

domnul Primar nu are timp dar dacă merge Ionuţ este ok şi tehnicul, bineînţeles…” 

Dl Dragu:…..,,doamna director economic, utilităţile să le plătim pentru că vin şi 

penalităţile…” 

Dna Rodica Neagu – director la Liceul Ştefan Bănulescu:…..,,altfel ne deconectează…” 

Dl Mirescu:…..,,eu vă spun din experienţă directă şi foarte apropiată că la o anumită şcoală 

din oraşul acesta pe care eu o cunosc, au fost probleme de alocări, cereau bani şi nu se dădeau, în 

momentul în care s-a schimbat culoarea politică a directorului au început să vină bani şi nu au mai 

avut nici o problemă, asta ca o paranteză, interpelările mele sunt următoarele, aş vrea să ştiu care 

este situaţia lucrărilor din Parcul Jirlău, nu am văzut acolo nici un panou indicator, nu ştiu ce se 

construieşte şi nici când se vor finaliza lucrările, Primăria are aceste date? lucrarea aceea imensă 

din Parcul Jirlău, de la hidrobiciclete, cu lacul, cu peninsula, ce se întâmplă acolo, ce se 

construieşte şi când se va finaliza?…” 

Dl Savu – administrator public al municipiului Călăraşi:…..,,vă referiţi la investiţia privată 

care se întâmplă la hidrobiciclete?…” 

Dl Mirescu:…..,,mă refer la dezastrul care se întâmplă acolo, nu ştiu dacă este privat, 

public că nu scrie pe nicăieri…” 

Dl Savu – administrator public al municipiului Călăraşi:…..,,este privat…” 

Dl Mirescu:…..,,ok, Primăria are date despre ce se construieşte şi când se vor încheia 

lucrările? când ar trebui să se încheie?…” 

Dl Dragu:…..,,24 de luni are…” 

Dl Mirescu:…..,,de când pentru că este început de vreo 5 ani acolo?…” 

Dl Dragu:…..,,cel puţin ultima construcţie, i-am aprobat autorizaţia de construire în 

ianuarie parcă…” 

Dl Mirescu:…..,,dar ce se construieşte acolo, dacă nu sunt indiscret?…” 

Dl Savu – administrator public al municipiului Călăraşi:…..,,este o investiţie privată…” 

Dl Chiriţă:…..,,dar să ştiţi că fiind vorba de o concesiune ar trebui să ne cam intereseze ce 

se întâmplă acolo, acolo este terenul municipiului dat în concesiune unei firme private, nu am 

nimic cu nimeni, să vină 100 de investitori ca el care să facă lucruri acolo  …” 

Dl Mirescu:…..,,nici eu nu am nimic cu nimeni, întreb doar…” 

Dna Zica:…..,,există o autorizaţie de construire, cineva de la urbanism vă lămureşte…” 

Dl Ivanciu:…..,,urbanismul nu este prezent aici, domnule Dragu? nu ar trebui să fie 

cineva?…” 

Dl Dragu:…..,,ar trebui, da…” 

Dl Mirescu:…..,,poliţia locală poate să verifice de ce nu există indicatorul acela acolo unde 

scrie obiectivul de investiţii, data începerii lucrării, data finalizării? În aceiaşi zonă geografică, aş 

vrea să vă întreb care este scopul pentru care a fost construit Clubul Pescarilor din Călăraşi pe 

locul unde a funcţionat acvariul, trec foarte des pe acolo şi tot timpul este închis şi aş vrea să vă 

întreb dacă cei 340 000 euro sau pe acolo, chiar dacă sunt bani europeni, ar trebui să-i irosim pe o 

clădire care stă închisă, există personal care deserveşte clădirea aceea, există un program de 

activităţi pentru clubul acela al pescarilor sau este doar o clădire care stă închisă cu porţile 

ferecate? …” 

Dl Dragu:…..,,cineva de la proiecte, vă rog să răspundeţi…” 

Dl Chiriţă:…..,,păi proiectul s-a încheiat, oamenii şi-au terminat treaba, să răspundă 

domnul viceprimar că tot este în domeniu  …” 

Dl Coman:…..,,în ce domeniu sunt?…” 

Dl Chiriţă:…..,,păi vă pricepeţi la partea cu pescuitul, cu vânătoarea, sunteţi de profil nu e 

ca şi când…   …” 

Dl Mirescu:…..,,are cineva cheie de acolo? …” 

Dna Trifu:…..,,proiectul a avut ca scop în primul rând regenerarea zonei …” 

Dl Mirescu:…..,,e regenerată zona acolo de nu se poate …” 
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Dna Trifu:…..,,permiteţi-mi să vă contrazic, este într-adevăr regenerată, acelei zone i s-a 

adresat proiectul, eu despre asta vă pot răspunde, având în vedere ce spaţiu exista acolo, s-a 

preferat, pentru că exista o astfel de finanţare, să se apeleze la ea şi să se refacă acea clădire care 

are ca şi destinaţie găzduirea unor întâlniri care se adresează mediului de pescuit, activităţii 

piscicole, natura, mediul şi în acest sens Primăria a încheiat acorduri de parteneriat cu mai multe 

instituţii nu de profil dar care ar putea desfăşura activităţi în acest sens, cu AJVPS, USAMV, 

Grădina Zoologică, Direcţia Agricolă, Camera de comerţ, acolo s-au desfăşurat activităţi dar, din 

păcate pentru public şi oraş, nefiind un obiectiv deschis activităţilor publice cum ar fi un muzeu, 

deschis publicului larg adică, creează impresia de clădire care nu este utilizată …” 

Dl Mirescu:…..,,e doar o impresie? cam câte evenimente s-au desfăşurat acolo de când a 

fost deschis? …” 

Dna Trifu:…..,,nu v-aş putea spune acum, sunt solicitări care se fac …” 

Dl Mirescu:…..,,puteţi să-mi răspundeţi în următoarele 30 de zile? pentru că bănuiesc că 

proiectul a fost evaluat în baza unei grile cu punctaj …” 

Dna Trifu:…..,,imaginaţi-vă că nu sunt aşa de multe cum ar fi într-un muzeu…nu, nu, nu a 

fost o astfel de evaluare, se fac solicitările respective, cei de la FLAG Dunărea Călărăşeană ştiu că 

au solicitat de mai multe ori să desfăşoare activităţi acolo, s-a convenit împreună cu grădina 

zoologică ca în această vară şi chiar şi acum, în timpul anului şcolar să se desfăşoare activităţi cu 

elevii din şcoli …” 

Dl Chiriţă:…..,,aţi salvat situaţia foarte frumos, doamnă, dar în realitate ştiţi foarte bine că 

realitatea este cu totul alta, eu vă respect foarte mult şi activitatea dumneavoastră este extrem de 

importantă aici şi chiar este un proiect frumos, din păcate cei care ar trebui să managerieze 

activitatea acestui club, nu sunteţi dumneavoastră, sunt alţii care ar trebui să o facă şi nu o fac şi 

ştiţi foarte bine despre ce vorbim aici, da   …” 

Dl Mirescu:…..,,atunci vă rog să-mi răspundeţi câte acţiuni s-au desfăşurat? şi apropos de 

răspuns, vă aduc la cunoştinţă, domnule secretar că domnul viceprimar Coman se face vinovat de 

încălcarea prevederilor art. 226, alin. 4 din Codul Administrativ pentru că a refuzat să-mi răspundă 

în termenul legal, adică până la următoarea şedinţă, la interpelările făcute la şedinţa precedentă şi 

vă rog să luaţi măsuri deoarece Codul Administrativ nu prevede sancţiuni  …” 

Dl Coman:…..,,de ce trebuie să răspund eu la interpelările dumitale?…” 

Dl Mirescu:…..,,pentru că art. 226, privind transparenţa activităţii   …” 

Dl Muşat:…..,,cum îi spuneţi dumneavoastră că se face vinovat, domnule? cine spune în 

ţara asta de cineva că este vinovat? cine sunteţi dumneavoastră să le spuneţi oamenilor că sunt 

vinovaţi? …” 

Dl Mirescu:…..,,domnul viceprimar trebuia să răspundă interpelărilor   …” 

Dl Muşat:…..,,asta este altceva dar nu că se face vinovat …” 

Dl Mirescu:…..,,îmi cer scuze pentru folosirea acestui termen, dacă asta este problema, dar 

asta nu schimbă situaţia de fapt şi anume că nu am primit răspuns până la următoarea şedinţă de la 

cel interpelat, viceprimarul, aşa cum scrie în Codul administrativ   …” 

Dl Coman:…..,,nu am obligaţia să răspund …” 

Dl Ivanciu:…..,,păi asta răspunzi, că nu ai obligaţia să răspunzi…” 

Dl Mirescu:…..,,păi asta scrie în art. 226   …” 

Dl Coman:…..,,nu cade în sarcina viceprimarului răspunsurile la interpelări …” 

Dl Mirescu:…..,,ba da, cade în sarcina celui interpelat, asta scrie în art. 226, alin. 4   …”  

Dl Chiriţă:…..,,o întrebare pentru domnul viceprimar, dar cade în sarcina dumneavoastră 

să încasaţi salariul?   …” 

Dna Georgescu:…,,dar nu vreţi să mergeţi la dânsul la birou dacă vreţi să-l întrebaţi 

ceva?…” 

Dl Chiriţă:…..,,doamnă dar nu sunteţi avocata lui   …” 

Dna Georgescu:…,,dar nu trebuie să ascultăm noi ce-l întrebaţi dumneavoastră pe domnul 

vice, mergeţi la dumnealui în audienţă şi întrebaţi-l…” 

Dl Chiriţă:…..,,am înţeles, având în vedere atitudinea domnului viceprimar Coman   …” 

Dl Coman:…..,,eu cunosc frustrarea dumneavoastră …” 

Dl Chiriţă:…..,,domnule viceprimar, domnul preşedinte de şedinţă mi-a dat cuvântul, vă 

rog să mă lăsaţi să vorbesc   …” 
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Dna Georgescu:…,,vă rog să-l programaţi pe distinsul consilier în audienţă la 

dumneavoastră…” 

Dl Mirescu:…..,,doamna consilier, interpelările sunt instrumentele stipulate în codul 

administrativ, de ce nu ne lăsaţi să ne facem treaba?…”  

Dna Georgescu:…,,una e să faci interpelări, alta este să te adresezi cu nume şi prenume, 

pentru că vă adresaţi pe persoană fizică, noi ce rol avem aici? să stăm să vă ascultăm?…” 

Dl Mirescu:…..,,nu, ne adresăm domnului viceprimar, nu pe persoană fizică   …” 

Dna Luca:…..,,ca şi parte din executiv   …”  

Dna Georgescu:…,,mergeţi la dumnealui în audienţă…” 

Dl Mirescu:…..,,citiţi codul administrativ şi vedeţi că este stipulat   …” 

Dl Chiriţă:…..,,pentru, să zicem, atitudinea sfidătoare la adresa consiliului şi pentru multe 

alte acţiuni care zicem noi că afectează bunăstarea cetăţenilor din acest municipiu, astăzi am depus 

la domnul secretar un proiect de hotărâre pentru încetarea mandatului de viceprimar al domnului 

Liviu Coman, probabil că pe ordinea de zi a şedinţei viitoare va fi pus în discuţie, avem aşteptări 

din partea consilierilor, chiar şi a celor de la putere în sensul de a vota acest proiect de hotărâre 

pentru că acest domn viceprimar nu s-a remarcat cu nimic bun în activitatea oraşului mai mult 

decât atât, s-a remarcat cu aspecte negative în sensul că şi-a asumat în totalitate această acţiune de 

defrişare a unor arbori sănătoşi, spunem noi, din municipiul Călăraşi şi mai ales din Parcul 

Central, acesta este un subiect. Al doilea subiect, aş vrea dacă poate cineva, nu ştiu exact cine 

răspunde de relaţia cu societatea REBU, există o evidenţă REBU care s-a transferat către Direcţia 

Taxe şi Impozite locale unde s-au creat foarte multe probleme privind taxele de salubrizare care 

sunt percepute cetăţenilor din municipiul Călăraşi, există o evidenţă total eronată şi s-au trezit 

oamenii cu taxe de salubrizare de 2000-3000 de lei din 2018 încoace iar toate aceste persoane sunt 

puse pe drum de la primărie la REBU să vină cu adeverinţă, să facă ei dovada că nu au locuit la 

adresa unde aveau domiciliul poate doar în acte sau au fost plasaţi la mai multe adrese de reşedinţă 

şi aşa mai departe, sunt foarte multe probleme în privinţa evidenţei la această societate şi mai mult 

decât atât prin modul acesta de acţiune, în sensul de a transfera răspunderea către Primărie, această 

societate nu este deloc încurajată să fie corectă cu cetăţenii din municipiul Călăraşi ori scopul de 

activitate al dumnealor este de a încheia contracte cu cetăţenii, de a încasa facturi de la cetăţeni, nu 

de a încasa facturi de la Primărie …” 

Dl Primar:…..,,doamna Nae, puteţi să răspundeţi? …” 

Dna Nae:…..,,noi avem un contract cu REBU pe care l-am semnat, nu facem decât să 

respectăm legislaţia în vigoare, lucrăm la un regulament pe care sperăm să-l introducem cât mai 

curând spre aprobare Consiliului local, respectăm acest contract, o hotărâre de consiliu local şi 

legislaţia în vigoare, atât…” 

Dl Chiriţă:…..,,da doamnă dar să ştiţi că oamenii nu sunt vinovaţi deloc de problemele care 

sunt în evidenţele dumneavoastră şi ale lor, de ce trebuie puşi pe drumuri de la REBU la Primărie, 

de la Primărie la REBU pentru că cineva are o evidenţă proastă   …” 

Dna Nae:…..,,nu este vorba de evidenţă, îmi pare rău că vă contrazic…” 

Dl Chiriţă:…..,,eu personal m-am confruntat cu treaba aceasta şi când am ajuns la REBU 

mai erau 10 persoane la rând în faţa mea cu aceiaşi problemă …” 

Dl Primar:…..,,să-l ascultăm pe domnul secretar …” 

Dl Secretar general:…..,,s-a impus ca şi obligativitate din partea UAT - urilor să plătească 

pentru toţi cetăţenii care nu au contract tariful perceput de societatea respectivă, societatea care 

operează pe raza municipiului Călăraşi încheie contract cu un număr X de persoane, diferenţa 

dintre numărul X cu contracte şi numărul real al populaţiei se plăteşte de către Primărie şi Primăria 

impune în baza unei evidenţe de la Serviciul de evidenţa persoanelor, persoanelor respective, dacă 

există nemulţumiri şi vine şi spune că în domiciliul dânsului nu stau 6 inşi cum există în evidenţă 

trebuie să faci dovada că ceilalţi nu stau acolo …” 

Dl Chiriţă:…..,,dar sunt foarte multe anomalii, asta vă spun …” 

Dl Secretar general:…..,,dar sunt create tot de către cetăţeni …” 

Dl Primar:…..,,acelaşi lucru l-am sesizat şi noi în momentul în care REBU a ridicat această 

problemă pentru că el are undeva în jurul a 15 000 de contracte şi noi avem undeva la 74 000 de 

locuitori, contractul a fost încheiat la 65 000 de locuitori iar cantităţile de gunoi pe care le 

colectăm sunt cele care reprezintă cele 65 000 de persoane, uneori chiar mai mult, când au 
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intersectat de la evidenţa populaţiei cu contractele existente s-a constatat că avem locuinţe unde au 

fost declarate 2 persoane şi după adresa din cartea de identitate erau 10, lucrăm acum pentru că am 

sesizat că există proprietari care au mai multe locuinţe, este o hotărâre de consiliu local aprobată în 

2016 pentru a regla situaţia cu REBU şi cu ADI şi contractul subsecvent ca să plătească pentru o 

persoană pentru locuinţele unde nu locuieşte nimeni. Acum noi socotim şi suntem în discuţii să 

vedem care este impactul bugetar să renunţăm la aceste taxe, să vedem cum, pentru că unii sunt 

plecaţi în străinătate şi vin poate o dată sau de două ori pe an, sunt mai multe discuţii  …” 

Dl Chiriţă:…..,,sunt foarte multe discuţii, ideea care este, eu vă dau exemplul meu 

personal, am stat din 2019 încoace la 3 adrese, am avut buletinul în 3 locuri, şi astăzi mi se impune 

taxa de salubrizare la toate cele 3 locuri …” 

Dna Georgescu:…,,mulţumi-ţii domnului Ivanciu…” 

Dl Chiriţă:…..,,doamnă, vă rog frumos, vorbeam şi eu cu domnul Primar, lăsaţi-mă …” 

Dl Ivanciu:…..,,auzi, dacă nu eşti de la putere plăteşti la toate 3 adresele, ce este aşa de 

greu…” 

Dl Chiriţă:…..,,ca mine sunt foarte multe persoane şi încă o chestie şi am încheiat, consider 

că eliminarea coeficientului de repartiţie este un succes al consiliului local deşi şi-l asumă 

altcineva, nu este o problemă asta, faptul că noi am discutat despre asta în fiecare şedinţă, faptul că 

aici au venit oameni, faptul că am propus inclusiv abrogarea hotărârii de consiliu local privind acel 

coeficient  …” 

Dna Georgescu:…,,dacă nu ne lăudăm noi pe noi cine să ne laude…” 

Dl Chiriţă:…..,,este un succes al nostru şi nu numai al nostru şi al tuturor cetăţenilor din 

municipiul Călăraşi …” 

Dl Coman:…..,,referitor la acuzele care mi se aduc, spun din start că sunt total 

neîntemeiate iar acţiunea pe care domnul consilier Chiriţă a prezentat-o că o va depune consiliului 

nu este o surpriză pentru mine, este o dovadă a unui politicianism ieftin născut din nişte frustrări 

binecunoscute pe care le are faţă de persoana mea. Atâta timp cât acţiunea la care făcea referire cu 

defrişările, aşa cum am spus în repetate rânduri, a fost verificată în amănunt de către Garda 

Naţională de Mediu datorită unei sesizări şi mulţumesc celor care au făcut acea sesizare pentru că 

s-a întărit situaţia că lucrările s-au făcut perfect legal şi absolut necesar, aceasta este o dovadă 

clară a netemeiniciei solicitării, respectiv aprobarea unei hotărâri de consiliu local privind 

eliberarea din funcţie. N-am să mai polemizez pe această cale şi cred în capacitatea consilierilor 

locali de a înţelege situaţia şi a decide ca atare…” 

Dl Chiriţă:…..,,10 secunde, vă rog, să-i dau răspuns domnului viceprimar …” 

Dl Coman:…..,,nu am nevoie…” 

Dl Chiriţă:…..,,înţeleg că acţiunea mea, consideră dânsul, este una pur politică şi, mă rog, 

am eu foarte multe frustrări,  frustrări foarte multe au acei oameni care au venit aici în sală şi care 

v-au acuzat pe dumneavoastră că tăiaţi copacii fără discernământ…” 

Dna Luca:…..,,stimaţi colegi, domnule Primar, ţinând cont că au apărut în spaţiul public 

foarte multe controverse legate de tăierea acestor arbori …” 

Dna Georgescu:…,,iar? au făcut reclamaţii, au venit de la Garda de Mediu…iar? acelaşi 

lucru îl repetăm de 100 de ori?…” 

Dna Luca:…..,,stimată colegă, mă lăsaţi? 21 de consilieri se pot exprima de 21 de ori 

despre acelaşi subiect, nu sunteţi dumneavoastră avocata consiliului …” 

Dna Georgescu:…,,nu sunt dar de fiecare dată acelaşi pomul, pomul, pomul…” 

Dna Luca:…..,,domnule preşedinte, vă rog să restabiliţi ordinea în acest consiliu, conform 

codului administrativ, aduceţi-o la ordine pe colega noastră …” 

Dna Raiu:…..,,acelaşi subiect, ne-a explicat domnul viceprimar de 20 de ori, nimeni nu 

vrea să ia în considerare …” 

Dna Luca:…..,,domnule preşedinte, aţi scăpat şedinţa din mână …” 

Dl Buzoianu:…..,,vă rog să faceţi linişte …” 

Dna Luca:…..,,domnule preşedinte, vă rog frumos lăsaţi-mă şi pe mine 2 minute, eu vreau 

să găsim o soluţie de a detensiona această situaţie, de a informa cetăţenii municipiului dacă 

lucrurile se fac corect sau nu, propun sa facem o comisie formată din câte un consilier din fiecare 

partid care să aibă acces la documentele legate de punerea în valoare a arborilor care au fost 

tăiaţi…” 
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Dl Primar:…..,,sunteţi silvicultor?  …” 

Dna Georgescu:…,,aţi băgat omul acesta în comisii şi paracomisii…” 

Dna Luca:…..,,Primăria să facă public înainte cu 30 de zile amplasamentul, arborii care se 

taie ca şi cetăţenii să ia cunoştinţă de asta…” 

Dl Primar:…..,,şi dacă mâine cade acel copac? când au căzut copacii la Intim pe maşină nu 

aţi răspuns dumneavoastră, am ajuns noi în instanţă  …” 

Dna Luca:…..,,domnule Primar, dar eu nu v-am acuzat de nimic, vreau să detensionăm 

situaţia…” 

Dl Primar:…..,,nu e vorba de asta, este vorba de cine răspunde  …” 

Dl Coman:…..,,nu răspunde nici o comisie de asta…” 

Dna Luca:…..,,dar cu ce vă deranjează ca prin noi să informaţi cetăţenii…” 

Dl Primar:…..,,v-aţi dus la cetăţeni să le spuneţi că vă dărâmăm pomi, că vă facem, uitaţi 

aici adresă de la Ocolul silvic, pomii ştanţaţi sunt depăşiţi fizic …” 

Dl Coman:…..,,Garda Naţională de Mediu a concluzionat în felul următor: referitor la 

tăierile efectuate, a fost făcută o verificare în amplasament la locaţiile menţionate în cadrul 

sesizării în speţă Parcul Central şi Parcul Intim, nu au fost numai acolo, au fost şi în alte zone ale 

oraşului, se identifică existenţa unor cioate rezultate în urma efectuării unor lucrări de tăiere, în 

raport cu aceste lucrări se prezintă următoarele documente: act de punere în valoare, adresă depusă 

de Primărie către Agenţia pentru Protecţia Mediului, adresă emisă de Agenţia pentru Protecţia 

Mediului către Primărie, adresă emisă de Primărie către Serviciul Public Pavaje Spaţii Verzi 

pentru efectuarea lucrării. Se reţine conform documentelor prezentate că cei 102 arbori inventariaţi 

se află în declin biologic sau constituie pericol de cădere în contextul fenomenelor extreme cu 

previzibile consecinţe de pagube materiale şi umane, la data controlului aceste lucrări sunt în curs 

de desfăşurare fiind identificaţi arborii marcaţi ce urmează să facă obiectul tăierilor, în cazul 

acestor arbori se constată declinul biologic, respectiv pericolul de cădere, unii dintre ei fiind 

înclinaţi, cu subiect şi predicat, a fost semnat  …” 

Dna Luca:…..,,trebuia să-l prezentaţi, să fim transparenţi…” 

Dl Buzoianu:…..,,le are domnul consilier, doamnă, pentru că dumnealui a făcut 

sesizarea…” 

Dl Mirescu:…..,,nu am primit raportul de la Garda de Mediu   …” 

Dl Buzoianu:…..,,dacă aţi făcut sesizarea le-aţi primit cu siguranţă…” 

Dl Mirescu:…..,,nu am făcut eu sesizarea, eu habar nu am avut de sesizare până acum o 

lună şi am cerut raportul   …” 

Dl Chiriţă:…..,,foarte frumos v-aţi acoperit de documente, domnule viceprimar, dar 

realitatea este alta …” 

Dl Coman:…..,,e părerea ta…” 

Dl Chiriţă:…..,,normal că e părerea mea …” 

Dl Ivanciu:…..,,domnule Primar, vreau să spun şi eu ceva…” 

Dl Primar:…..,,staţi să termine doamna director de vorbit  …” 

Dl Ivanciu:…..,,păi cine i-a dat cuvântul doamnei director? a întrebat-o cineva?…” 

Dl Primar:…..,,păi dacă vorbim de pomi, nu trebuie să vorbim de pomi?  …” 

Dna Brînză:…..,,păi să vă anunţ de acum ca să nu ziceţi că nu aţi ştiut, în Parcul Central 

mai sunt 4 arbori de tăiat planului de evaluare  …” 

Dl Ivanciu:…..,,păi ce, am ajuns bătaia de joc? că nu ai voie să vorbeşti, atunci de ce 

suntem consilieri, ca prin noi să lămurim şi cetăţenii care pun aceste întrebări, poate noi suntem 

tâmpiţi şi nu înţelegem, noi ăştia de la opoziţie…” 

Dna Georgescu:…,,atunci ascultaţi-o pe doamna director să vă explice…” 

Dl Ivanciu:…..,,te rog frumos, acum vorbesc eu, nu am treabă cu doamna Brînză…” 

Dna Georgescu:…,,aţi vorbit până acum 30 de ani, acum lăsaţi să mai vorbim şi noi…” 

Dl Ivanciu:…..,,lăsaţi-ne să vorbim, toată lumea are dreptul la o opinie, cei care nu ascultă 

pe cel care cere cuvântul înseamnă că e lipsă de respect, dacă nu aveţi nevoie de noi grupul nostru 

se poate retrage, venim aici, vă întrebăm şi ne luaţi la mişto, că 3 minute…” 

Dl Primar:…..,,e problema dumneavoastră dacă vreţi să vă retrageţi  …” 

Dl Ivanciu:…..,,aaa, deci asta doriţi…” 

Dl Primar:…..,,păi nu, dar dacă spuneţi că vă retrageţi  …” 
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Dl Ivanciu:…..,,care este rolul acestui consiliu local? de dezbatere, nu? noi avem nişte 

nelămuriri ale unor oameni sau ale noastre personale că atâta ne duce mintea şi pe noi şi venim 

aici să ne lumineze nişte oameni dar peste noi intervin alte discuţii, foarte frumos a răspuns 

domnul viceprimar, ne pune la dispoziţie materialul şi s-a închis subiectul, nu trebuie să intre peste 

noi, haideţi să ne respectăm, 3 minute, le respectăm toţi şi hai să ne ascultăm, atât ne duce mintea, 

unii punem întrebarea de 3 ori că uităm, am îmbătrânit, asta este…” 

Dl Buzoianu:…..,,hai să nu facem mişto…” 

Dl Ivanciu:…..,,voi faceţi mişto că nici nu ascultaţi ce vorbim, aceleaşi persoane se bagă de 

parcă ar şi cunoaşte subiectul…” 

Dna Luca:…..,,să nu laşi consilierul să vorbească şi să şi spună punctul de vedere…” 

Dl Primar:…..,,doamnă, dacă nici dumneavoastră nu v-aţi spus punctul de vedere la fiecare 

şedinţă …” 

Dna Raiu:…..,,vi l-aţi spus, doamna Luca, în fiecare şedinţă  …” 

Dna Georgescu:…,,acelaşi lucru…” 

Dna Luca:…..,,pentru că am ce să spun, doamnă, dumneavoastră nu aveţi ce să spuneţi că 

nu citiţi nici materialele de şedinţă, nu ştiţi nici codul administrativ…” 

Dna Raiu:…..,,de unde ştiţi dumneavoastră, doamna Luca, de unde reiese asta, 

doamnă?…” 

Dl Aldea:…..,,adică acum ce faceţi, doamnă, ne faceţi proşti?…” 

Dna Luca:…..,,chiar ne certaţi tot timpul…” 

Dl Călin:…..,,vă rog să terminaţi şi să trecem la proiectele de astăzi…” 

 

PUNCTUL 1 - Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei şi a statului de funcţii 

ale Direcţiei de Asistenţă Socială Călăraşi. 

Comisia de specialitate nr. 6  avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 20 voturi pentru, din 20 voturi exprimate 

în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

Domnul Coman nu participă la votul acestui proiect de hotărâre. 

 

PUNCTUL 2 - Proiect de hotărâre privind actualizarea chiriei locuinţelor A.N.L. situate 

în municipiul Călăraşi, judeţul Călăraşi. 

Comisia de specialitate nr. 6  avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 20 voturi pentru şi 1 abţinere (dl 

Mirescu), din 21 voturi exprimate în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

 

PUNCTUL 3 - Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea Hotărârii 

Consiliului Local nr. 115/02.08.2017 privind stabilirea tarifului la biletele de călătorie și a 

abonamentului lunar pentru transportul public local de călători în municipiul Călărași, stabilirea 

prețului legitimațiilor și a gratuităților pentru pensionari și categorii de persoane pentru care se 

asigură protecția socială în conformitate cu prevederile legale. 

Comisia de specialitate nr. 4 avizează nefavorabil proiectul de hotărâre. 

Dl Mirescu:…..,,o întrebare apropo de abonamentul de transport în comun, este un 

abonament valabil pe o întreagă lună pentru oricâte călătorii?  …” 

Dl Primar:…..,,12 călătorii …” 

Dl Mirescu:…..,,nu pentru pensionar  …” 

Dl Primar:…..,,dar pentru cine? …” 

Dl Mirescu:…..,,pentru abonamentele pe care le cumpără oamenii  …” 

Dl Chiriţă:…..,,un număr limitat de călătorii, aşa a fost întotdeauna  …” 

Dl Primar:…..,,număr limitat? …” 

Dl Coman:…..,,2 pe zi …” 

Dl Chiriţă:…..,,întrebare chiar dacă nu e un subiect care face obiectul hotărârii dar 

…serviciul acesta de transport când mai evoluează şi el pentru că noi suntem acum prin anii 90, 

înţeleg că avem autobuze care nu se pot pune acum  …” 

Dna Georgescu:…..,,întrebare irelevantă, ce aţi întrebat că nu aţi întrebat nimic …” 
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Dl Chiriţă:…..,,mda…retrag întrebarea, nu vreau să o supăr pe doamna că poate îi trebuie 

un extraveral, ceva  …” 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 21 voturi pentru, din 21 voturi exprimate 

în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

 

PUNCTUL 4 - Proiect de hotărâre privind modificarea tarifelor aferente serviciului de 

salubrizare prestat în baza Contractului de delegare a gestiunii unei părţi a serviciului public de 

salubrizare a municipiului Călăraşi nr. 50742/23.12.2020 pentru activităţile curăţenie căi publice – 

măturatul, spălatul, stropirea şi întreţinerea căilor publice şi deszăpezire – curăţarea şi transportul 

zăpezii de pe căile publice şi menţinerea în funcţiune a acestora pe timp de polei şi îngheţ. 

Comisia de specialitate nr. 1 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Dl Ivanciu:…..,,vreau să întreb ceva pentru că am văzut că este domnul director Bancu 

aici, se regăsesc creşterile costului din documentele transmise şi întrebarea este la cât se ridică 

efortul pe care îl face Primăria lunar, în varianta nouă? …” 

Dl Bancu:…..,,efortul financiar al Primăriei se ridică la peste 100 000 lei, 110 000 lei, 

variază în funcţie de activităţile desfăşurate …” 

Dl Primar:…..,,dar total …” 

Dl Chiriţă:…..,,fără deszăpezire  …” 

Dl Primar:…..,,nu are treabă …” 

Dl Ivanciu:…..,,şi a doua întrebare pe care a anticipat-o colegul meu, pentru iarna ce a 

trecut ce a însemnat deszăpezirea? …” 

Dl Bancu:…..,,valoarea pentru deszăpezire în perioada 1 decembrie – 14 februarie a fost de 

1 510 000 lei, tot  …” 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 21 voturi pentru, din 21 voturi exprimate 

în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

 

PUNCTUL 5 - Proiect de hotărâre privind aprobarea predării de către Municipiul Călăraşi 

şi a primirii spre administrare de către S.C. ECOAQUA S.A. a bunurilor rezultate din investiţiile 

efectuate din bugetul local Călăraşi, în cadrul contractului de delegare a gestiunii serviciilor de apă 

şi canalizare nr. 2476/29.10.2007 pentru Lucrări de reabilitare şi extindere reţea alimentare cu apă 

Municipiul Călăraşi cu o lungime de reţea de 7353 ml, cu o valoare de 2.890.875,60 lei cu T.V.A. 

şi Lucrări de reabilitare şi extindere reţea de canalizare menajeră şi pluvială în municipiul Călăraşi 

cu o lungime de reţea de 9.135,48 ml, cu o valoare cu T.V.A. de 5.924.476,95 lei. 

Comisia de specialitate nr. 5 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 20 voturi pentru, din 20 voturi exprimate 

în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

Domnul Aldea nu participă la votul acestui proiect de hotărâre. 

 

PUNCTUL 6 - Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei 2 din H.C.L. nr. 

96/30.06.2021 privind aprobarea repartizării și atribuirii în folosința gratuită a unui număr de 

loturi din municipiul Călărași cu destinația de construire locuințe proprietate personală, conform 

prevederilor Legii nr. 15/2003. 

Comisia de specialitate nr. 5 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Dl Ivanciu:…..,,întrebare valabilă şi pentru următorul proiect, ce aţi greşit aici? …” 

Dl Secretar general:…..,,nu s-a trecut numărul cărţii funciare pentru fiecare lot pentru a 

putea fi comunicat la OCPI…” 

Dl Ivanciu:…..,,am înţeles …” 

Dl Secretar general:…..,,e mai mult o treabă de formă…” 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 21 voturi pentru, din 21 voturi exprimate 

în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

 

PUNCTUL 7 - Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei 1 din H.C.L. nr. 

74/24.02.2022 privind aprobarea repartizării și atribuirii în folosința gratuită a unui număr de 

loturi din municipiul Călărași cu destinația de construire locuințe proprietate personală, conform 

prevederilor Legii nr. 15/2003. 
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Comisia de specialitate nr. 5 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 21 voturi pentru, din 21 voturi exprimate 

în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

 

PUNCTUL 8 - Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul privat al municipiului 

Călăraşi în domeniul public al municipiului Călăraşi, a imobilului situat în municipiul Călăraşi, 

strada Dobrogei, nr. 2, judeţul Călăraşi (Stadion Navrom), cu nr. cadastral 21538 şi carte funciară 

21538. 

Comisia de specialitate nr. 5 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Dl Ivanciu:…..,,eu vreau să-l întreb pe domnul Primar, de când a dat afară AJF ce s-a 

întâmplat în acest spaţiu? …” 

Dl Primar:…..,,l-am lăsat aşa, ce să facem? …” 

Dl Ivanciu:…..,,deci nu aţi încasat nici un ban? …” 

Dl Primar:…..,,păi nu am încasat, ce să facem dacă a distrus tot? …” 

Dl Ivanciu:…..,,asta este problema? …” 

Dl Primar:…..,,păi da …” 

Dl Ivanciu:…..,,nu m-am gândit la asta …” 

Dl Primar:…..,,trebuia să vă gândiţi …” 

Dl Ivanciu:…..,,aţi luat un din acesta care avea o funcţionalitate …” 

Dl Primar:…..,,care nu plătea …” 

Dl Ivanciu:…..,,aşa era dat, fără bani că intrăm în alt subiect, ajungem în partea cealaltă 

dacă e vorba de bani …” 

Dl Primar:…..,,păi şi ce înainte în partea cealaltă plăteaţi? …” 

Dl Ivanciu:…..,,am înţeles, nu aţi făcut nimic cu el…” 

Dl Primar:…..,,nu, îl dăm la judeţ să  …” 

Dl Ivanciu:…..,,nu ne interesează…” 

Dl Primar:…..,,ce să facem, nu putem să le facem şi noi pe toate  …” 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 21 voturi pentru, din 21 voturi exprimate 

în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

. 

PUNCTUL 9 - Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul public al municipiului 

Călăraşi şi administrarea Consiliului Local al municipiului Călăraşi în domeniul public al judeţului 

Călăraşi şi în administrarea Consiliului Judeţean Călăraşi a imobilului situat în municipiul 

Călăraşi, strada Dobrogei, nr. 2, judeţul Călăraşi (Stadion Navrom), cu nr. cadastral 21538 şi carte 

funciară 21538. 

Comisia de specialitate nr. 5 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 21 voturi pentru, din 21 voturi exprimate 

în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

 

PUNCTUL 10 - Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul privat al municipiului 

Călăraşi în domeniul public al municipiului Călăraşi a unor imobile – terenuri situate în 

municipiul Călăraşi. 

Comisia de specialitate nr. 5 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 21 voturi pentru, din 21 voturi exprimate 

în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

 

PUNCTUL 11 - Proiect de hotărâre pentru revocarea Hotărârii Consiliului Local nr. 

15/27.01.2022 privind atestarea apartenenţei la domeniul privat al municipiului Călăraşi a unui 

imobil – teren situat în municipiul Călăraşi. 

Comisia de specialitate nr. 5 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Dl Ivanciu:…..,,dar ce se întâmplă acolo dacă tot i-aţi dat aviz favorabil, adică de ce se 

anulează această hotărâre, care este problema? …” 

Dl Primar:…..,,domnule viceprimar, pe dumneavoastră vă întreabă pentru că aţi dat aviz 

favorabil  …” 

Dl Ivanciu:…..,,da, pe cine a dat aviz sau cine poate să răspundă …” 
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Dl Coman:…..,,nu înţeleg …” 

Dl Primar:…..,,comisia dumneavoastră a dat aviz favorabil şi domnul consilier vă întreabă 

de ce aţi dat aviz favorabil  …” 

Dl Ivanciu:…..,,asta înseamnă că este o problemă acolo şi se anulează această hotărâre, 

poate mă ajută doamna doctor …” 

Dna Filimon:…..,,îmi pare rău dar eu nu fac parte din comisia aceasta …” 

Dl Călin:…..,,doamna Săndina ştie cel mai probabil …” 

Dl Ivanciu:…..,,da, hai să mergem mai departe pentru că m-am lămurit, eu ştiu, e vorba de 

ROMSILVA …” 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 21 voturi pentru, din 21 voturi exprimate 

în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

 

PUNCTUL 12 - Proiect de hotărâre privind revocarea Hotărârii Consiliului Local nr. 

287/29.11.2022 privind darea în administrare către Serviciul Public Centrale Termice și 

Administrare Fond Locativ Călărași, a unor imobile aflate în domeniul public al municipiului 

Călărași, județul Călărași. 

Comisia de specialitate nr. 5 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 21 voturi pentru, din 21 voturi exprimate 

în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

 

PUNCTUL 13 - Proiect de hotărâre privind darea în administrare a unui teren proprietatea 

publică a municipiului Călăraşi din administrarea Consiliului Local al municipiului Călăraşi în 

administrarea Consiliului Judeţean Călăraşi.  

Comisia de specialitate nr. 5 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 21 voturi pentru, din 21 voturi exprimate 

în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

 

PUNCTUL 14 - Proiect de hotărâre privind iniţierea procedurilor pentru vânzarea unui 

imobil – teren proprietatea privată a municipiului Călăraşi, situat în strada Preot Pârlea Alexandru, 

nr. 11, în suprafaţă de 400 mp, carte funciară nr. 23421, în favoarea domnului Stroe Virgil. 

Comisia de specialitate nr. 1 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 21 voturi pentru, din 21 voturi exprimate 

în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

 

PUNCTUL 15 - Proiect de hotărâre privind vânzarea unui imobil – teren proprietatea 

privată a municipiului Călăraşi, situat în strada Preot Ionescu Alexandru, nr. 11, în suprafaţă de 

400 mp, carte funciară nr. 23431, în favoarea domnului Vodă Denis Adin. 

Comisia de specialitate nr. 1 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 20 voturi pentru, din 20 voturi exprimate 

în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

Doamna Raiu nu participă la votul acestui proiect de hotărâre. 

 

PUNCTUL 16 - Proiect de hotărâre privind vânzarea unui imobil – teren proprietatea 

privată a municipiului Călăraşi, situat în strada Preot Ionescu Alexandru, nr. 13, în suprafaţă de 

400 mp, carte funciară nr. 23432, în favoarea doamnei Raiu Anişoara Iuliana. 

Comisia de specialitate nr. 1 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 20 voturi pentru, din 20 voturi exprimate 

în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

Doamna Raiu nu participă la votul acestui proiect de hotărâre. 

 

PUNCTUL 17 - Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului propriu de venituri şi 

cheltuieli al municipiului Călăraşi pe anul 2023. 

Comisia de specialitate nr. 1 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
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Dl Ivanciu:…..,,aici avem intervenţia cu cele două chestiuni care sunt diferite, copiii 

aceştia cu baseball-ul, să fie prinsă suma asta şi cu liceul Bănulescu care are nevoie urgentă de o 

sumă de bani având concursul naţional şi vreau să supuneţi la vot…” 

Dl Primar:…..,,pentru ce are nevoie la Bănulescu?  …” 

Dl Ivanciu:…..,,a spus mai devreme, are şi hârtii, tu ai lipsit, am tot discutat pe tema 

aceasta şi am hotărât cu domnul administrator, s-a stabilit în lipsa ta să se meargă mâine acolo să 

se vadă dacă este real sau nu, în cazul în care este real ce spunem noi…” 

Dl Primar:…..,,aa, ok, facem o şedinţă extraordinară de îndată şi rezolvăm  …” 

Dl Ivanciu:…..,,nu, eu zic să fiţi de acord şi să prindem astăzi nu de îndată că …” 

Dl Primar:…..,,păi şi atunci ce să mai vedem dacă prindem azi, ce prindem azi?  …” 

Dl Ivanciu:…..,,bani …” 

Dl Primar:…..,,la Bănulescu mi s-a cerut că pică căminul, că pică cantina, pică şcoala  …” 

Dl Ivanciu:…..,,da şi a cerut o sumă de bani …” 

Dl Primar:…..,,mă uitam la doamna Nae că pe lângă ce a picat, a picat şi centrala şi nu mai 

ştiu ce, adică la Bănulescu am tot investit  …” 

Dl Ivanciu:…..,,avem filmuleţe …” 

Dna Georgescu:…..,,cred că ar trebui alt manager acolo …” 

Dl Primar:…..,,adică mai avem şi şcoala nr. 5, mai avem altele  …” 

Dl Ivanciu:…..,,domnule Primar, este un amendament pe care vreau să-l supuneţi la vot şi 

dacă nu se poate, nu se poate, nu este nici o problemă în schimb putem să dăm în alte părţi, 

discutam mai devreme …” 

Dl Primar:…..,,păi merge  …” 

Dl Ivanciu:…..,,merge, nu?…” 

Dl Coman:…..,,trebuie văzut  …” 

Dl Primar:…..,,păi trebuie să votăm azi  …” 

Dl Chiriţă:…..,,dacă nu se confirmă nu-i mai viraţi banii  …” 

Dl Ivanciu:…..,,corect şi aşa, i-aţi mai aprobat şi nu i-aţi mai virat…” 

Dna Croitoru:…..,,problema este că urmează un concurs naţional şi înţeleg, din ce spune 

doamna director, că sunt probleme reale, eu personal nu am fost să văd, deci nu pot să spun, dar 

colegii mei au fost…” 

Dl Primar:…..,,la toamnă dacă nu este funcţional căminul, îl închidem, ca să îl băgăm în 

program de reabilitare   …” 

Dl Ivanciu:…..,,foarte bine, puteţi să închideţi şi liceul, dacă asta este orientarea, nu-i 

problemă…” 

Dna Croitoru:…..,,vor sta copii şi profesori din ţară acolo şi dacă sunt cu adevărat 

probleme…poate cu puţin efort se face ceva…” 

Dna Georgescu:…..,,avem atâtea licee care sunt puse la punct, de ce aţi optat pentru 

acesta?…” 

Dna Croitoru:…..,,e vorba de cămin…” 

Dl Călin:…..,,nu a fost o alegere…” 

Dna Georgescu:…..,,dacă nu face faţă nu avem cum, chiar dacă le alocăm bani în 2 

săptămâni nu se pot pune pe picioare…” 

Dna Croitoru:…..,,sunt convinsă că cu puţin efort financiar şi comasare de forţă de muncă 

în acea parte, în 2 săptămâni putem face…” 

Dna Georgescu:…..,,acolo au pe cineva, un departament economic? cum Dumnezeu să 

bugetezi o acţiune de genul acesta dacă nu-ţi permiţi…” 

Dl Ivanciu:…..,,eu cred că tu nu cunoşti situaţia de acolo dar vrei să vorbeşti, o cunoaşte 

domnul Primar foarte bine şi să hotărască…” 

Dna Croitoru:…..,,să ne gândim că multe instituţii de învăţământ sunt foarte vechi…” 

Dl Primar:…..,,dacă vă scot câţi bani s-au băgat în ultimii ani …” 

Dna Croitoru:…..,,ştiu…” 

Dna Rodica Neagu – director la Liceul Ştefan Bănulescu:…..,,în ultimii câţi ani, vă rog să 

ne spuneţi, eu sunt răspunzătoare doar de 2022 …” 

Dl Primar:…..,,nu vă acuz pe dumneavoastră, eu spun de tot sistemul de învăţământ din 

municipiul Călăraşi …” 
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Dna Rodica Neagu – director la Liceul Ştefan Bănulescu:…..,,doamna consilier, vă rog să 

vă abţineţi când spuneţi că aveţi nevoie de alt manager acolo, eu sunt un manager care am 

constatat foarte multe probleme …” 

Dl Primar:…..,,dar nu ne certaţi …” 

Dna Rodica Neagu – director la Liceul Ştefan Bănulescu:…..,,dar nu mă cert…” 

Dl Primar:…..,,nu ne scoateţi la tablă …” 

Dna Rodica Neagu – director la Liceul Ştefan Bănulescu:…..,,eu acum deschid şcoala, 

căminul, mergem şi vedem, copiii sunt acolo, cantina este deschisă, masa de seară este până la 7 şi 

jumătate…” 

Dl Primar:…..,,păi şi atunci cum funcţionaţi? …” 

Dna Rodica Neagu – director la Liceul Ştefan Bănulescu:…..,,vă rog frumos, curge la 

etajul II, plouă în cantină…” 

Dl Primar:…..,,închideţi ce nu este funcţional …” 

Dna Rodica Neagu – director la Liceul Ştefan Bănulescu:…..,,dar găsiţi o soluţie…” 

Dl Primar:…..,,închidem şi îl băgăm în program de reabilitare …” 

Dna Rodica Neagu – director la Liceul Ştefan Bănulescu:…..,,ascultaţi-mă şi pe mine, v-

am dat dovezi şi v-am trimis poze de fiecare dată când a venit domnul director să verifice?…” 

Dl Chiriţă:…..,,domnule Primar, totuşi sunt 100 de copii care nu vin acolo pentru că le 

place ci pentru că nu au unde să stea  …” 

Dl Primar:…..,,dar în 2 săptămâni nu avem timp să facem toate astea …” 

Dna Georgescu:…..,,dar nu putem să-i cazăm undeva unde nu au condiţii, chiar este 

responsabilitatea noastră…” 

Dl Chiriţă:…..,,şi ce vreţi, doamnă, să facem?  …” 

Dna Georgescu:…..,,să nu-i mai cazăm, să se ducă în altă parte…” 

Dl Primar:…..,,ia spuneţi, doamna Nae, ce este? noi am cerut o prioritizare, nu s-a 

prioritizat nimic …” 

Dna Nae:…..,,nu ştiu ce este acolo, nu am fost acolo …” 

Dna Rodica Neagu – director la Liceul Ştefan Bănulescu:…..,,putem merge acum, dacă 

doriţi…” 

Dna Nae:…..,,eu am un deviz de 90 000 şi atât …” 

Dl Ivanciu:…..,,mare lucru…” 

Dl Primar:…..,,pentru tot? …” 

Dna Nae:…..,,aaa, nu, doamna director ştie …”  

Dl Primar:…..,,deci, doamnele şi domnii consilieri vor să ştie ce devize ai acolo? eu ştiu că 

sunt 90 000 nu ştiu pentru ce, 60 000 pentru nu ştiu ce, 40 000 pentru altceva …” 

Dna Nae:…..,,60 000 sunt pentru funcţionare şi leam pus, 30 000 acum şi peste 3 zile 

intrăm în trimestrul II şi au bani şi trimestrul II, dacă e la următoarea rectificare se mai pot 

aloca…” 

Dl Primar:…..,,şi pentru lucrările acestea, ce lucrări aveţi?…” 

Dna Rodica Neagu – director la Liceul Ştefan Bănulescu:…..,,avem acoperiş cu deviz făcut 

de reprezentantul dumneavoastră…” 

Dl Primar:…..,,la etaj nu ai timp în 2 săptămâni să faci acoperişul, ne păcălim singuri…” 

Dna Rodica Neagu – director la Liceul Ştefan Bănulescu:…..,,dar eu nu v-am cerut să 

faceţi acoperişul, voiam să faceţi o constatare şi să alocaţi sumele necesare ca la momentul potrivit 

să faceţi…” 

Dl Primar:…..,,doamna director, să ne înţelegem, noi vorbeam de concurs, ca să fie treaba 

bună trebuie ca în 2 săptămâni să facem aceste lucrări dar este clar că nu se poate să facem deci 

nu-i puteţi caza acolo…” 

Dna Rodica Neagu – director la Liceul Ştefan Bănulescu:…..,,domnule Primar, eu am 

anunţat în ianuarie, am anunţat în martie…” 

Dl Primar:…..,,asta este…” 

Dna Rodica Neagu – director la Liceul Ştefan Bănulescu:…..,,am anunţat…” 

Dl Primar:…..,,da, dar nu aţi venit să prioritizaţi, aţi venit că a explodat centrala, mi-aţi 

cerut centrală…” 
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Dna Rodica Neagu – director la Liceul Ştefan Bănulescu:…..,,nu a explodat, oamenii de 

aici pe care dumneavoastră i-aţi trimis au constatat acelaşi lucru pe care îl constatasem şi noi…” 

Dl Primar:…..,,păi şi nu v-am schimbat centrala? …” 

Dna Rodica Neagu – director la Liceul Ştefan Bănulescu:…..,,ba da…” 

Dl Ivanciu:…..,,haideţi să supunem la vot amendamentul…” 

Dl Primar:…..,,care amendament? …” 

Dl Ivanciu:…..,,cel cu 90 000 pentru Bănulescu şi bani pentru copii de la baseball…” 

Dl Aldea:…..,,trebuie separat…” 

Dl Primar:…..,,90 000 sunt pentru acoperiş …” 

Dna Rodica Neagu – director la Liceul Ştefan Bănulescu:…..,,nu sunt pentru acoperiş, sunt 

pentru instalaţia sanitară…” 

Dl Primar:…..,,băi oameni buni, nu ne mai înţelegem …” 

Dl Ivanciu:…..,,sunt devizele acolo, hai să supunem la vot că şi aşa nu o să treacă…” 

Dl Dragu:…..,,pentru concursul acesta, spuneţi câţi bani vă trebuie? …” 

Dna Rodica Neagu – director la Liceul Ştefan Bănulescu:…..,,am trimis până acum o 

grămadă de devize dar eu în momentul acesta am nevoie de la dumneavoastră să trimiteţi o echipă 

care să redreseze situaţia în cantină şi în cămin ca să putem ţine copiii în condiţii normale, atât…” 

Dl Primar:…..,,să zicem 50 000 şi vedem la faţa locului, domnule administrator, aţi spus că 

mergeţi mâine, dacă constatăm altceva la toamnă închidem şi renovăm, poate facem ca la Liceul 

Eminescu, prindem pe PNRR, ca la Eminescu, ca la Liceul Auto …” 

Dna Trifu:…..,,acolo este o problemă cu proprietatea, o parte aparţine CCH-ului  …” 

Dl Primar:…..,,păi haideţi să facem discuţii …” 

Dna Georgescu:…..,,păi să băgăm bani în ce este al CCH-ului? …” 

Dl Primar:…..,,nu putem, aici este problema …” 

Dna Nae:…..,,noi avem 200 000 prinşi în bugetul iniţial pentru sport, pentru licitaţii şi 

proiecte, nu am dat nimic până acum, putem considera dar nu ştim suma…” 

Dl Primar:…..,,suma o avem, 75 000, modalitatea vedem care este, dacă permite Legea nr. 

69 le dăm pentru că timpul de licitaţie cu proiecte este mare şi ei trebuie să ajungă la campionatul 

european şi nu avem timp …” 

Dna Nae:…..,,le dăm 75 000 şi rămânem cu 125 000 pe proiecte…” 

Dl Primar:…..,,este păcat să nu se ducă …” 

Supus la vot amendamentul cu alocarea a 75 000 lei pentru baseball este aprobat cu 

unanimitate de voturi. 

Dl Secretar General:…..,,unanimitate în condiţiile în care din punct de vedere legal se pot 

aloca aceşti bani …” 

Dl Ivanciu:…..,,bineînţeles, modalitatea trebuie să o găsiţi voi…” 

Supus la vot amendamentul cu alocarea a 50 000 lei pentru Liceul Bănulescu este aprobat 

cu 12 de voturi pentru. 

Supus la vot proiectul de hotărâre cu amendamentele aprobate este adoptat cu 18 voturi 

pentru şi 1 abţinere (dna Filimon), din 19 voturi exprimate în sală şi transmise pe grupul de 

WhatsApp. 

Domnul Stoian nu participă la vot şi dl Ivanciu a părăsit sala de şedinţe. 

 

PUNCTUL 18 - Proiect de hotărâre privind acordarea unui sprijin financiar Parohiei 

Sfântul Mucenic Dasie. 

Comisia de specialitate nr. 1 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 19 voturi pentru şi 1 vot împotrivă (dl 

Mirescu), din 20 voturi exprimate în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

Dna Raiu nu participă la votul acestui proiect de hotărâre. 

 

PUNCTUL 19 - Proiect de hotărâre privind acordarea unui sprijin financiar Parohiei 

Sfântul Ierarh Nicolae - Măgureni. 

Comisia de specialitate nr. 1 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 20 voturi pentru, din 20 voturi exprimate 

în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 
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PUNCTUL 20 - Proiect de hotărâre privind acordarea unui sprijin financiar Parohiei 

Sfânţii Apostoli Petru şi Pavel. 

Comisia de specialitate nr. 1 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 19 voturi pentru şi 1 vot împotrivă (dl 

Mirescu), din 19 voturi exprimate în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

Dl Pârloagă:…..,,chiar nu îl înțeleg pe domnul Mirescu, votează pentru numai la anumite 

biserici…” 

Dl Mirescu:…..,,dacă urmăriţi obiectivul de investiţii şi votul meu veţi înţelege, ne certăm 

aici pentru bani că plouă în cantina liceului şi dăm bani pentru pavarea curţii bisericii, am votat 

pentru casa praznicală pentru că deserveşte comunitatea, acolo oamenii îţi fac pomenile, am zis nu 

la amenajări exterioare…” 

 

PUNCTUL 21 - Proiect de hotărâre privind acordarea unui sprijin financiar Parohiei 

Sfântul Nifon. 

Comisia de specialitate nr. 1 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 19 voturi pentru şi 1 vot împotrivă (dl 

Mirescu), din 19 voturi exprimate în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

 

PUNCTUL 22 - Proiect de hotărâre privind acordarea unui sprijin financiar Parohiei 

Sfântul Nicolae Catedrală. 

Comisia de specialitate nr. 1 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 20 voturi pentru, din 20 voturi exprimate 

în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

 

PUNCTUL 23 - Proiect de hotărâre privind acordarea unui sprijin financiar Parohiei 

Sfinţii Împăraţi Constantin şi Elena - Volna. 

Comisia de specialitate nr. 1 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 19 voturi pentru şi 1 vot împotrivă (dl 

Mirescu), din 19 voturi exprimate în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

 

PUNCTUL 24 - Proiect de hotărâre privind acordarea unui sprijin financiar Parohiei 

Sfântul Ioan Botezătorul. 

Comisia de specialitate nr. 1 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 20 voturi pentru, din 20 voturi exprimate 

în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

 

PUNCTUL 25 - Proiect de hotărâre privind acordarea unui sprijin financiar Parohiei 

Naşterea Sfântului Ioan Botezătorul. 

Comisia de specialitate nr. 1 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 19 voturi pentru şi 1 vot împotrivă (dl 

Mirescu), din 19 voturi exprimate în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

 

PUNCTUL 26 - Proiect de hotărâre privind indexarea, la nivelul municipiului Călăraşi, a 

impozitelor şi taxelor locale, precum şi a limitelor minime şi maxime ale amenzilor aplicate de 

organul fiscal, în cazul persoanelor fizice şi juridice, pentru anul fiscal 2024, cu rata inflaţiei de 

13,8%. 

Comisia de specialitate nr. 1 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Dl Chiriţă:…..,,ştiu că aici este vorba de lege dar, domnule Primar, când vă mai întâlniţi la 

AMR, ridicaţi problema că dacă vom merge aşa cu rata inflaţiei o să ajungem cu taxele peste 

limita suportabilităţii oamenilor din Călăraşi …” 

Dl Mirescu:…..,,mai ales că s-au mai indexat odată…” 

Dl Primar:…..,,asta este pentru anul viitor…” 

Dl Mirescu:…..,,da dar deşi ştiau că inflaţia va mai creşte le-au mai indexat odată…” 
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Dl Secretar general:…..,,atunci s-a revenit, trebuia să apară nişte norme, nu au apărut şi s-a 

revenit…” 

Dl Chiriţă:…..,,codul fiscal a fost conceput ca să rămână la latitudinea consiliului local 

dacă doreşte să mărească cu rata inflaţiei sau nu, după aceea în guvernul Dăncilă probabil la 

presiunea primarilor de comune, municipii, a zis că obligatoriu cu rata inflaţiei dar atunci rata 

inflaţiei era în limite suportabile, un 3%, un 4%, acum când ajungem la 13,8% este o problemă, 

poate pentru un bucureştean nu este o problemă, pentru un clujean la fel dar pentru un călărăşean 

este peste puterea lui …” 

Dl Primar:…..,,problema este în felul următor, dacă noi nu aplicăm legea şi nu mărim cu 

rata inflaţiei nu mai putem merge să cerem ajutor pentru fonduri europene, nu mai primim nimic la 

rectificare bugetară pentru că noi prin decizia pe care o luăm dacă am spune că nu mai vrem să 

mărim taxele şi impozitele dăm de înţeles că ne descurcăm, avem destui bani şi nu ne mai trebuie 

ajutor, deci nu vom primi nimic…” 

Dl Chiriţă:…..,,eu nu vorbesc aici de a lua noi o decizie împotriva  …” 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 20 voturi pentru, din 20 voturi exprimate 

în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

 

PUNCTUL 27 - Proiect de hotărâre privind darea în administrare a unui teren proprietatea 

publică a municipiului Călăraşi din administrarea Consiliului Local al municipiului Călăraşi în 

administrarea Consiliului Judeţean Călăraşi – Plaja Tineretului.  

Comisia de specialitate nr. 5 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 20 voturi pentru, din 20 voturi exprimate 

în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

 

PUNCTUL 28 - Proiect de hotărâre privind aprobarea dezlipirii în trei loturi a imobilului 

teren având numărul cadastral 32641, cu suprafața de 1251 mp, situat în strada Aleea Dumbrava 

Minunată, nr. 101B, municipiul Călărași.   

Comisia de specialitate nr. 2 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 21 voturi pentru, din 21 voturi exprimate 

în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

Dl Primar:…..,,mai rămâneţi un pic, vă rog, să vă fac un anunţ ca să terminăm cu aceste 

peripluri prin cartiere, aşa cum aţi văzut probabil am semnat la Ministerul Dezvoltării pe PNI 

Anghel Saligny asfaltarea cartierului Măgureni şi strada Independenţei, cel târziu luni pentru că e 

deja la mapă la domnul ministru o să fie parafat, urmând ca până în Paști să semnăm şi finanţarea 

pentru Bulevardul 1 Mai şi strada Kogălniceanu, am intrat în linie dreaptă, avem toată 

documentaţia pentru amândouă cartierele, Măgureni şi Mircea Vodă, avem autorizaţia, facem 

toate demersurile să plătim la ISC şi după 7-10 zile putem da ordinul de începere pentru cartierul 

Mircea Vodă, deci până în 2024 asfaltăm şi aceste două cartiere iar pe PNRR şi POR avem în 

implementare 42 de proiecte, avem semnate la această oră peste 40 de milioane de euro, avem pe 

POIM să facem un parc fotovoltaic, pe AFM avem extindere iluminat şi extindere canalizare în 

cartierul de tineri, avem deja semnat şi trebuie să-i dam drumul unui proiect de 5 000 000 lei 

pentru a schimba tot ce înseamnă sodiu cu led, avem proiecte destul de mari şi eu zic că până la 

nul suntem în linie dreaptă şi nu mai vorbim de PNRR că vom anvelopa toate blocurile din centrul 

vechi, acestea sunt toate proiectele, avem mult de muncă şi după aceea iar muncă   …” 

Dl Dincă:…..,,bazarul, ce se mai întâmplă cu el?  …” 

Dl Primar:…..,,bazarul este gata, deja avem comisia făcută cred că într-o săptămână îi dăm 

drumul, la Piaţa Mare cred că în 2 săptămâni ne va preda proiectul tehnic şi din toamnă ne apucăm 

de lucru ca să liniştim pe toată lumea   …” 

 

            Punctele înscrise pe ordinea de zi fiind epuizate, preşedintele de şedinţă declară închisă 

şedinţa. 

Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces-verbal care se completează cu înregistrare 

audio – video. 
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PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ, 

CONSILIER 

BUZOIANU TONI 
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